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Sivistyslautakunnan jäsenten esille ottamat asiat

SL § 157

Jäsen Anne Käyhkö tiedusteli, onko vapaa-aikatoimi tietoinen
Ely-kes kuk sen Kuntien lähivirkistysalueiden kunnostus ja ke hit tä mis-
avus tuk ses ta (http://www.ely-keskus.fi/web/ely/virkistysalue avus-
tus-kun nil le). Sa von lin nan Kylät ry:n hallitus esittää Sa von lin nan
vapaa-aikatoimelle, et tä se jättää hankehakemuksen, liittyen net ti si-
vul la olevaan tie dot tee seen.

Vapaa-aikapäällikkö vastasi, että 18.9.2020 aamulla pidetään en sim-
mäi nen palaveri ja kartoitetaan minkälaisella verkostolla avus tus ta
lähdetään hakemaan.

Jäsen Markku Ihalainen otti esille Talvisalon koulun vah ti mes ta ri-
asian:
Onko Talvisalon kouluun aikeissa palkata vahtimestari milloin? On ko
palkkaus tulossa vuoden 2021 talousarvioon? Nyt koulussa on ovet
päivittäin kiinni turvallisuus syistä, että kouluun ei pääse sisälle sin ne
kuulumattomia ”kutsumattomia” vierailijoita. On jo koulun ylei sen
turvallisuuden vuoksi melko turvatonta kun vahtimestaria ei ole! Li-
säk si vahtimestarin puute työllistää paljon varmaan rehtoria ja kou lun
muuta henkilökuntaa ja se on pois heille jo kuuluvista tär keis tä töistä,
jopa opetuksesta. Tiedän, että Talvisalossa on ollut vah ti mes ta ri
palkattuna aikaisemmin työllisyys varoin, mutta kun vah ti mes ta ri on
oppinut juuri työt on työsuhde päättynyt ja rehtori ja muu henkilökunta
on kouluttanut aina uuden henkilön. Ymmärrän, et tä tämä on ollut
todella raskasta ja melko turhauttavaa työtä, kos ka vahtimestari on
kuitenkin aina lähtenyt pois lyhyen työ so pi muk sen jälkeen. Siksi
Talvisaloon tulisikin saada vahtimestari eh dot to mas ti mielestäni
vakituiseen työsuhteeseen. Toisessa suuressa kou lus sa Mertalassa
on sen sijaan vahtimestari palkattuna, joten jo ta sa-ar voi suu den
vuoksi myös Talvisalossa pitäisi olla mielestäni vah ti mes ta ri.


